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Zapisovateľka: Soňa Kleinová 

Predseda komisie: Ľubica Lörincová 

 



Z Á P I S N I C A 
 

zo zasadnutia Komisie sociálnej a zdravotnej pri OZ v Bánove, ktoré sa uskutočnilo 17. mája 

2011 na Obecnom úrade v  Bánove. 

 

P R Í T O M N Í 
 

a hostia, PhDr. Helena Juríková a Mgr. Katarína Ondrušková, sú vlastnoručne podpísaní na 

priloženej prezenčnej listine.  

 

R O K O V A N I E 
 

Zasadanie komisie sociálnej a zdravotnej otvorila predsedníčka komisie Ľubica Lörincová, 

ktorá na úvod všetkých privítala a oboznámila prítomných s programom rokovania, ktorý 

všetci dostali spolu s pozvánkou. Ospravedlnila p. Gubovú zapisovateľku, ktorá má pracovné 

povinnosti, za zapisovateľku vymenovala členku p. Soňu Kleinovú. 

 

1. Úvod 

2. Spolupráca so ZŠ – pomoc deťom z patologického prostredia, záškoláctvo,  

   šikanovanie, krádeže a pod.  

3. VZN o sociálnych službách – návrh – výstup z komisie 

4. Poskytovanie stravovania – návrh propagácie (leták, text na web) 

5.Rôzne - návšteva ZSS s KTB - propagácia druhov sociálnych služieb. 

6. Záver 
 

1) Úvod – Ľubica Lörincová – predsedníčka komisie poďakovala prítomným za účasť 

a predovšetkým pani starostke PhDr. Helene Juríkovej. Informovala prítomných, že p. 

riaditeľku ZŠ s MŠ k bodu č.2 pozvala o 30 min. neskôr, aby sme sa mohli venovať najprv 

bodu č. 3 a 4 kým je tu pani starostka. 

 

2. VZN o sociálnych službách a poskytovanie stravovania – členovia komisie predložili 

starostke obce vypracovaný tabuľkový prehľad o poskytovaní sociálnych služieb v iných 

obciach a návrh propagácie stravovania na web a plagáty. Z prehľadu vyplýva, že schválená 

sadzba za poskytovanie opatrovateľskej služby vo VZN schváleného na III. zasadnutí OZ 

6.č.2011 0,050€/hod. je primeraná. Členovia komisie mali návrh, aby obec prispievala na obed 

0,50 € tak ako to bolo v pôvodnom znení VZN a tiež príspevok na rozvoz stravy 0,25 €/obed. 

Starostka obce pripomienkovala nesúlad vo VZN, nebolo jej jasné, kto hradí rozvoz stravy, 

lebo vo VZN je len: „Úhrada za sociálnu službu rozvoz stravy sa stanovuje 0,25 €/obedár/deň.“ 

Z tohto znenia nie je jasné, či obec prispieva sumou 0,25 €, alebo si to všetko hradí stravník. 

Rokovala s Poľnohospodár a.s., ktorý bude obedy voziť zdarma pod podmienkou minimálne 

10 obedov. 

členovia komisie vyjadrili svoj názor, že by bolo veľmi vhodné zvýšiť príspevok obce na 

stravnú jednotku z 0,33 €/obed na pôvodný t.j. 0,50 e/obed. Utvrdzovali p. starostku, že 

v rozpočte je suma 4.000 €, ktorá na rozbeh stravovania určite bude postačovať. P.starostka sa 

vyjadrila v tom zmysle, že to je „salónkové“, na posedenie s dôchodcami. Mgr. Svetlanská 

navrhla, že salónky sa môžu zabezpečiť i sponzorsky a väčšia časť sumy má byť predovšetkým 

určená sociálne odkázaným skupinám. Komisia pri príprave budúcoročného rozpočtu navrhne, 

aby sa takéto príspevky nezahŕňali do položiek rozpočtu na sociálne veci, ale posudzovali sa 



tak, ako pre ostatné spoločenské a záujmové združenia, ktoré v obci fungujú. P. starostka na 

túto pripomienku zareagovala a pripomenula, že pri príprave rozpočtu na rok 2012 je potrebné, 

aby sociálna a zdravotná komisia dala návrh na finančnú komisiu a zastupiteľstvo. 

Z diskusie s p. starostkou napokon vzišiel kompromis, že návrh súm do VZN bude nasledovný: 

- poplatok za hodinu opatrovateľskej služby sa nezmení, zostáva na 0,50 €/hod. 

- zmeníme podmienky kto môže byť stravníkom, ktorému obec prispeje – trvalý pobyt 

a poberateľ predčasného, starobného alebo invalidného dôchodku 

- vypadlo držiteľ preukazu ZŤP a ZŤPS a občanovi ktorý dovŕšil vek 70 rokov 

- príspevok obce na 1 obed zostáva na 0,33 € 

- obec prispeje na soc. službu donáška stravy sumou 0,25 €/obed. Rozdiel si hradí občan. 

Starostka obce upozornila, že treba doplniť ešte presný údaj za stravnú jednotku na plagáty, 

pretože suma 3,15 € je len orientačná, a pripomenula potrebu konzultovať VZN s JUDr. 

Zahorákom, ktorý tam bude v stredu. Predsedníčka komisie prisľúbila, že pripomienku 

spracuje a príde zajtra na obecný úrad za JUDr. Zahorákom. 

Predsedníčka komisie oslovila starostku obce, so žiadosťou o poskytnutie možnosti urobiť 

príspevok do vysielania káblovej televízie, navštíviť zariadenie sociálnych služieb spolu 

s kamerou a takouto formou priblížiť občanom možnosti poskytovania sociálnych služieb. 

Starostka obce aktivite komisii vyšla v ústrety. Je treba sa dohodnúť na termíne 

s kameramanom p. Klobučníkom. Po prerokovaní týchto bodov pani starostka odišla. 

 

3.  Spolupráca so ZŠ – pomoc deťom z patologického prostredia, záškoláctvo, 

šikanovanie, krádeže a pod.   

Pani riaditeľka oboznámila komisiu o „Zozname žiakov v hmotnej núdzi“, ktorý vypracováva 

sociálna pracovníčka Obecného úradu. Týmto deťom kupujú školské potreby a zák.č. 523/2004 

Z.z. je stanovené na čo, - účelovo môžeme finančné prostriedky použiť (napr. didaktické 

pomôcky, zošity, perá, peračníky, farbičky atď). Komisia sa zhodla na požiadavke,  aby pani 

Katarína Gubová, sociálna pracovníčka na budúcom zasadnutí informovala, akým spôsobom sa 

zisťujú rodiny a deti v hmotnej núdzi a ako im obec prispieva (ošatenie, obedy). S pani 

riaditeľkou sa komisia zhodla na spoločnej opekačke, ktorú uskutočníme v nasledujúcom 

školskom roku 2011/2012 v spolupráci s vyliečenými klientmi drogovo závislými, ktorí budú 

so žiakmi besedovať o tejto problematike. Členovia komisie sa informovali, či je v škole 

sociálny pracovník a aké sú možnosti letného tábora pre deti zo sociálne odkázaných rodín. P. 

riaditeľka informovala, že sociálny pracovník v škole nie je, majú výchovného poradcu 

a informovala komisiu o spolupráci s políciou nadp. Vankom. Ohľadom letných táborov si 

komisia dala za úlohu nájsť nadácie, ktoré prispievajú na letné tábory týchto detí, aby i naše 

deti na rok mali možnosť zúčastniť sa. 

4. Poskytovanie stravovania – návrh propagácie (leták, text na web) 

Pani Svetlanská informovala komisiu, že t.č. poberajú 8 obyvatelia stravu z Poľnohospodár, 

Nové Zámky. Členovia prediskutovali návrh letáku a propagáciu zabezpečenia stravovania 

a donášku stravy. 

6. ) Záver – Predsedníčka komisie p. Ľubica Lörincová poďakovala všetkým za účasť 

a ukončila zasadanie komisie. 

  

Zapísala: Soňa Kleinová    Ľubica Lörincová – predsedníčka komisie 


